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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 22. 

 

2023.gada 15.novembrī 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Karina Putniņa. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.   

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektores p.i. Māris Zelčs; 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, plānotājs Pauls Grants. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par Vides un attīstības komisijas nosaukuma maiņu;  

2. Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā laukumā Ābeļdārzā” 

iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

3. Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.oktobra domes lēmumā Nr. 8;  

4. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Voitāni”, Baldones pagastā;  

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Vecrauši”, Baldones pagastā;  

6. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Ainavas”, Baldones 

pagastā;  

7. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mazstūri”, Baldones 

pagastā;  

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mežalīči”, Baldones 

pagastā;  

9. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Žeberi”, Baldones 

pagastā;  

10. Par administratīvā līguma 12-7/22/8 grozījumiem  detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, 

Ķekavas pagastā, īstenošanai;  

11. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

41;  
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12. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

56;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Virškalni”, Jaunsilā, 

Ķekavas pagastā, sadalei;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Jūlijas”, Ķekavā, sadalei;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Bergi”, Alejās, Ķekavas 

pagastā, sadalei;  

16. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 9.augusta lēmumā Par detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Grīzupes ielā 8, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā;  

17. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Lazdukalni”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā;  

18. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 23.novembra lēmumā Par detālplānojuma 

“Ķirši” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Ķirši”, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā;  

19. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

zemes vienības daļai;  

20. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 12, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

zemes vienības daļai;  

21. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vēja roze”, Lapeniekos, 

Ķekavas pagastā;  

22. INFORMATĪVI - Par pašvaldības nozīmes ielas statusa noteikšanu īpašumā Kaldupe. 

Piebalsotie jautājumi  

23. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 25;  

24. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 26  “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Rasiņi”, “Mailītes”,”Rūsas”,  

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”;  

25. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 22.decembra lēmumā Nr. 27  “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Kārkliņu lauks”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”;  

26. INFORMATĪVS - Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu- Uzvaras prospekts 5 un 

Uzvaras prospekts 3, Baložos;  

27. INFORMATĪVS - par piepūšamās futbola halles projektu;  

28. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

35. 

 

 

Karina Putniņa atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Karina Putniņa, viņa piedāvā iekļaut darba kārtībā piecus papildus 

jautājumus, par ko iesniegusi priekšlikumus un sniedz par tiem skaidrojumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

 



 

 

1.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Ieķļaut darba kārtībā jautājumu "Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021. gada 17. 

novembra lēmumā Nr. 25", 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu - Uzvaras 

prospekts 5 un Uzvaras prospekts 3", 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Iekļaut darba kārtībā informatīvo jautājumu "Par piepūšamās futbola halles projektu", 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021. gada 22. 

decembra lēmumā Nr.27 "Par detālā plānojuma izstrādes uzsākšanu nekustāmajā īpašumā 

"Kārkliņu lauks" , Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā"", 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

5.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

iekļaut darba kārtībā jautājumu "Par detālā plānojuma risinājuma nepiemērošanu daļai par 

ārējās dentrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu nekustāmajā 

īpašumā Celmiņi 36", 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 



 

 

Visi priekšlikumi tika atbalstīti, papildina darba kārtību un Putniņa aicina balsot par papildināto 

darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2023.gada 15.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par Vides un attīstības komisijas nosaukuma maiņu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:10:30) 

Putniņa informē, ka jautājums iekļauts darba kārtībā, pamatojoties uz Jeruma priekšlikumu. Viņa 

aicina Jerumu ziņot par savu priekšlikumu. 

Jerums sniedz ziņojumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Zvaigzne, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav un Putniņa atklāj debates. 

Debatē Jerums. 

Putniņa pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Putniņa slēdz debates un  aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Atstāt komisijas nosaukumu nemainītu, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

Jerums atsauc savu priekšlikumu – “Atbilstoši nosaukuma maiņai, mainīt arī komisijas nolikumu”. 

 

 

 

 

2. Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā laukumā 

Ābeļdārzā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:19:30) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – sagatavots lēmuma projekts par projekta pieteikums 

iesniegšanu. Šā gada augustā Attīstības komiteja atbalstīja, ka šo projektu īsteno Ķekavā teritorijā, 

kuru sauc par Ābeļdārzu, kā rezuktātā noslēdza ārpakalpojuma līgumu par skices izstrādāšanu šīs 

teritorijas labiekārtošanai un no 10.oktobra līdz 21.oktobrim notika sabiedriskā apspriešana. Ar 



 

 

skici varēja iepazīties arī deputāti. Šobrīd ir saņemta būvdarbu aplēse, kas pievienota materiāliem 

un ir sagatavots lēmuma projekts par projekta pieteikuma iesniegšnu. Tomēr šajā projektā būs 

jāparedz arī priekšfinansējums, kas ir krietni liels, tomēr šis finansējums būs jāparedz tikai 

2025.gada budžetā, jo nākamajā gadā notiks projektēšanas darbi. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Danovska, Jerums, Žilko, Zālīte, Līcis, Hāze. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā laukumā Ābeļdārzā” 

iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

3. Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.oktobra domes lēmumā 

Nr. 8 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:39:30) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – 11.oktobrī dome pieņēma lēmumu par Galiņu ceļa sadalīšanu 

un jau pēc pieņemšanas viņš konstatēja, ka šajā lēmumā ir nepareizi norādīta vienas zemes vienības 

platība, tāpēc sagatavots lēmuma projekts, kas to precizē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.oktobra domes lēmumā Nr. 8”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

 



 

 

4. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Voitāni”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:41:50) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - īpašums atrodas pie pašvaldībai piederošā Reiskatu ceļa No 

īpašuma nodala vienu zemes vienību trases izbūvei un otru apgriešanās laukuma izveidei, jo 

Reiskatu ceļš tiks pārrauts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Voitāni”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

5. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Vecrauši”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:44:47) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - šis ir nākamais īpašums, kurš tiks sadalīts, tas atrodas pašā 

Baldones pagasta ziemeļu daļā pie Ķekavas pagasta robežas un no īpašuma tiks nodalīts neliels 

garens zemes gabals. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamā īpašuma “Vecrauši”, Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 



 

 

 

6. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Ainavas”, 

Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:47:10) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - sekos trīs lēmumi par zemes ierīcības projektu apstiprināšanu, 

kas sasitīti ar Rail Baltic dzelzceļa trases izbūvi. Šajā īpašumā tika izdalīta zemes vienība ceļam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Ainavas”, Baldones 

pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

7. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mazstūri”, 

Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:49:22) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - nākamais izstrādātais zemes ierīcības projekts, ar kuru izdala 

zemi dzelzceļa trasei un zemi paralēlajam ceļam. Izdalītās zemes vienības šķeļ īpašumu uz pusēm 

un no īpašuma paliek neliela daļa lauksaimniecības zemes un paliek arī apbūve. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mazstūri”, 

Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 



 

 

8. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mežalīči”, 

Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:52:02) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – šajā gadījumā no īpašuma nodala nelielu stūri un daļu ceļam, 

kas nepieciešams, lai piekļūtu šim meža īpašumam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Mežalīči”, Baldones 

pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

 

9. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Žeberi”, 

Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:54:15) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants - īpašums atrodas blakus Sūnupei un dome jau pieņēma lēmumu 

par administratīvā līguma grozījumiem, jo kad plānoja Rail Baltica tad rezervētā zemes daļa bija 

daudz lielāka, šobrīd tā ir samazinājusies, tāpēc dome lēma atļaut zemes sadali vienaikus lūdzot 

izdalīt pa vidu īpašumam ejošo ceļu. Tagad tiks uzsākts zemes ierīcības projekts, kas zemi sadalīs 

piecās zemes vienībās, tai skaitā izdalīs ceļu 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Žeberi”, Baldones 

pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr.8.  

 



 

 

 

10. Par administratīvā līguma 12-7/22/8 grozījumiem  detālplānojuma “Celmiņi”  

Saulgožos, Ķekavas pagastā, īstenošanai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:58:10) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - jautājums ir par detālplānojumu Celmiņi, viņš atgādina, 

ka netika virzīts jautājums par detālplānojuma grozījumiem daļā par kanalizāciju un ūdensapgādi, 

bet komiteja lēma skatīt katru jautājumu individuāli. Šis jautājums ir par administratīvā līguma 

grozījumiem īpašumam Celmiņu ielā 18, kas paredzēs izveidot bioloģiskās attīrīšanas ietaises ar 

konkrētiem nosacījumiem attīrītajam notekūdenim. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Jerums. 

Variks paziņo, ka iesniedzis priekšlikumu un komentē iemeslus. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika - 

Līdz domes sēdei noskaidrot pieļaujamo esošo meliorācijas sistēmu savietojamību ar 

decentralizētu kanalizācijas sistēmu, nepieciešamības gadījumā precizēt lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums tika atbalstīts, Putniņa aicina speciālistus to ņemt vērā un aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par administratīvā līguma 12-7/22/8 grozījumiem  detālplānojuma “Celmiņi”  Saulgožos, 

Ķekavas pagastā, īstenošanai”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

11. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  

centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā 

īpašumā Celmiņu ielā 41 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:06:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - arī šajā jautājumā runa ir par Celmiņu teritoriju, šajā 

gadījumā situācija atšķiras, jo par šo īpašmu administratīvais līgums nav noslēgts, bet īpašnieks 

iesniedzis būvvaldē būvprojektu, tomēr centrālie tīkli nav izveidoti, tāpēc būtu pieļaujami lokālie 

risinājumi, un ja tiks izvēlēta bioloģiska attīrīšanas ietaise, tad ir nosakāmi parametri attīrītajiem 

notekūdeņiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika - 

Līdz domes sēdei noskaidrot pieļaujamo esošo meliorācijas sistēmu savietojamību ar 

decentralizētu kanalizācijas sistēmu, nepieciešamības gadījumā precizēt lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

41” 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

 

12. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  

centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā 

īpašumā Celmiņu ielā 56 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:12:07) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - šajā gadījumā ar īpašnieku nav noslēgts administratīvais 

līgums, bet būvvalde ir saņēmusi būvprojektu. Lai risinātu situāciju, tad sagatavots lēmuma 



 

 

projekts, kas ļauj veidot lokālās kanalizācijas sistēmas, un ja tās ir bioloģiskās attīrīšanas ietaises, 

tad noteikti robežparametri attīrītajam notekūdenim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Valta Varika -  

Līdz domes sēdei noskaidrot pieļaujamo esošo meliorācijas sietēmu savietojamību ar 

decentralizēto kanalizācijas sistēmu, nepieciešamības gadījumā precizēt lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot 

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Arī šis priekšlikums atbalstīts un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās  centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

56”, 

Atklāti balsojot 

 ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

 

 

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Virškalni”, 

Jaunsilā, Ķekavas pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:15:40) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums ir vairāk kā 10 ha platībā un īpašnieks vēlas 

nodalīt no kopējā īpašuma meža teritoriju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Virškalni”, Jaunsilā, 

Ķekavas pagastā, sadalei”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 



 

 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr.12.  

 

 

 

 

 

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Jūlijas”, 

Ķekavā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:18:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - saņemts īpašnieka iesniegums ar lūgumu atļaut īpašumu 

sadalīt. Īpašums atrodas Ķekavā Loreķu laukā pretī bērnudārzam BeBe. Īpašnieki vēlas sadalīt zemi 

divās daļās un izdalīt ceļu atsevišķā zemes vienībā. Izdalot ceļus atlikusī platība būs mazāka nekā 

apbūves noteikumos noteiktā apbūves gabalu minimālā platība, bet apbūves noteikumi paredz, ja 

no zemes izdala ceļa infrastruktūru, tad tas ir pieļaujams. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Jūlijas”, Ķekavā, 

sadalei”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 

 

 

 

 

 

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Bergi”, 

Alejās, Ķekavas pagastā, sadalei 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:22:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu atļaut 

uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi, īpašums atrodas Alejās blakus putnu fabrikai, un īpašnieks 

vēlas sadalīt zemi divās daļās un izdalīt ceļa daļu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Bergi”, Alejās, 

Ķekavas pagastā, sadalei”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 14. 

 

 

 

 

 

16. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 9.augusta lēmumā Par 

detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

Grīzupes ielā 8, Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:25:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - detālplānojums pieguļ Skujenieku ceļam, grozījumi uzsākti 

ar mērķi pārkārtot zemju robežu, lai iegūtu pietiekmi lielu teritoriju un zemi varētu sadalīt divās 

daļās. Šis lēmums saistīts ar jauno teritorijas plānojumu, tāpēc nepieciešami grozījumi jau 

pieņemtajā lēmumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanosvkis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 9.augusta lēmumā Par detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā Grīzupes ielā 8, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 15 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

17. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Lazdukalni”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:29:57) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums atrodas Katlakalnā netālu no kultūras nama. 

Īpašnieks vēlas sadalīt zemi savrupmāju apbūvei, tomēr zemei nav piekļuves, tāpēc jāveido 

risinājumi. Pagaidām paredzēts pieslēgums centrāliem tīkliem kooperējoties ar blakus zemes 

īpašniekiem, bet ja tas neizdosies, tad būs pieļaujami lokālie risinājumi. Tāpat tiks iekļauts 

risinājums saistībā ar meliorāciju. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Lazdukalni”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 16. 

 

 

 

 

 

18. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 23.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma “Ķirši” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

“Ķirši”, Rāmavā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:34:10) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums Ķirši pieguļ Rāmavas ielai, jautājums par 

detālplānojuma groījumu uzsākšanu pieņemts pirms spēkā stājās  jaunais teritorijas plānojums un 

detālplānojuma darba uzdevums paredz sadalīt īpašuma nesadalīto daļu. Grozījumi nepieciešami, 

lai lēmums atbilstu jaunajam teritorijas plānojumam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 23.novembra lēmumā Par 

detālplānojuma “Ķirši” grozījumu daļā izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Ķirši”, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  



 

 

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 17. 

 

 

 

 

 

19. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 13, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, zemes vienības daļai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:37:15) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums atrodas Katlakalna ciemā un tas ietilpst 

detālplānojuma Stari teritorijā. Starp diviem īpašumiem Rapšu iela 13 un Rapšu iela 12 ir gājēju 

ceļš, lai varētu piekļūt Olektes upei, un tāpēc īpašnieks lūdz zemes gabalam piešķirt dalīto lietošanas 

mēķi – vienu zem infrastruktūras un otru – pārējai teritorijai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 13, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, zemes vienības daļai”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 18. 

 

 

 

 

 

20. Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 12, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, zemes vienības daļai 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:41:02) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - šis ir otrs īpašums un arī tajā zem gājāju ceļa tiek noteikts 

attiecīgs lietošanas mērķis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par lietošanas mērķa noteikšanu nekustamā īpašuma Rapšu iela 12, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, zemes vienības daļai” 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 19. 

 

 

 

 

 

 

 

21. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vēja roze”, 

Lapeniekos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:43:13) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - saņemts īpašnieka iesniegums ar lūgumu atļaut uzsākt 

detālplānojumu ar mērķi zemi sadalīt biroju un noliktavu apbūvei. Īpašums pieguļ jaunajam 

Ķekavas apvedceļam un jaunajai Ķekavas ielai. Šim detālplānojumam izvirzīta prasība pieslēgties 

centrālajiem tīkliem, kas atrodas netālu Gāzes ielas krustojumā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam “Vēja roze”, Lapeniekos, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot 

 ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 20. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 10:49 līdz 10:55. 

Putniņa atsāk komitejas sēdi. 

 

 



 

 

22. INFORMATĪVI - Par pašvaldības nozīmes ielas statusa noteikšanu īpašumā 

Kaldupe 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:53:50) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - saņemts nekustamā īpašuma Kaldupes īpašnieku 

iesniegums, tā ir Lapenieku teritorija, kur tikko izbūvēts Ķekavas apvedceļa paralēlais ceļš. 

Īpašnieki piedāvā iegādāties paralēlā ceļa atzara projektu un ceļa zemi par vienu euro. Bija ieradies 

pats īpašnieks un informēja, ka piedāvājums ir spēkā, ja pašvaldība būtu gatava realizēt šo ceļa 

atzaru atbilstoši projektam. Križanovskis informē, ka šobrīd pašvaldības plānos nav šādu ceļa 

atzaru izbūve. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma -  

Izskatīt šo jautājumu arī finanšu komitejā, 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Gatis Līcis),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 
23. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 25 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:00:17) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - šis detālplānojums tiek aktualizēts saistībā ar jaunā 

teritorijas plānojuma spēkā stāšanos. Īpašnieks vēlas pārkārtot zemju robežas un izdalīt ielas. 

Detālplānojusm nepieciešams, jo īpašniekam pieder vēl trīs blakus īpašumi, tāpēc jārod komplekss 

risinājums šo zemju attīstībai. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 25”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 21.  

 

 

 

 



 

 

24. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 26  

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Rasiņi”, 

“Mailītes”,”Rūsas”,  Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:09:49) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - šie īpašumi atrodas blakus iepriekš apskatītajiem 

īpašumiem, pieder vienam ierosinātājam un īpšnieks vēlas zemi sadalīt savrupmāju apbūvei. 

Lēmums par detālplānojuma uzsākšanu jau pieņemts, un ir obligāta prasība pieslēgties 

centrālajiem tīkliem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Zelčs. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra lēmumā Nr. 26  “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos “Rasiņi”, “Mailītes”,”Rūsas”,  

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā””, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 22. 

 

 

 

 

 

25. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 22.decembra lēmumā Nr. 27  

“Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Kārkliņu lauks”, 

Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:16:36) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - īpašums atrodas Katlakalna teritorijā un lēmums par 

detālplānojuma uzsākšanu jau ir pieņemts, bet tas jākoriģē saistībā ar jauno teritorijas plānojumu. 

Šobrīd paredzēti lokālie tīkli, bet viņš rosinās īpašniekus kooperēties un tomēr veidot pieslēgumu 

centrāliem tīkliem, kas izvilkti pa Pļavniekkalna ielu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 22.decembra lēmumā Nr. 27  “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Kārkliņu lauks”, Katlakalnā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā””, 

Atklāti balsojot 



 

 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 23. 

 

 

 

 

 

26. Informatīvi par pašvaldības nozīmes ielas statusa piešķiršanu- Uzvaras prospekts 

5 un Uzvaras prospekts 3, Baložos. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:19:55) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - iesniegums iekļauts darba kārtībā kā informatīvs, jo tas ir 

par pašvaldības ielas statusa noteikšanu Baložu pilsētā. Vairāku daudzdzīvokļu māju īpašnieki 

vēlas, lai pašvaldība uztur iekšējās ielas, kas ved gar šīm mājām. Šobrīd šīs ielas iekļaujas šo 

daudzdzīvokļu māju teritorijā. Križanovskis pauž viedokli, ja komiteja lems atbalstīt priekšlikumu, 

tad tas aizņemtu daudz laika, jo ir daudz īpašnieku un no katra būs jāsaņem piekrišana. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis, Zvaigzne, Jerums, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav un Putniņa atklāj debates. 

Debatē Pozņaks, Līcis, Jerums, Variks, Jerums otrreiz, Līcis otrreiz, Žilko. 

Putniņa pauž sēdes vadītājas viedokli. 

Putniņa slēdz debates un  aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Karinas Putniņas - 

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Pozņaks balsoja par, kaut ja būtu savādāks priekšlikums viņš atturētos. Viņš piekrīt, ka ir daudz 

nezināmo un jautājums parādījās pēkšņi. Viņš paplašināti sniedz viedokli. 

Līcis balsoja par un izsaka deputāta pieprasījumu. 

Līcis izsaka deputāta pieprasījumu – viņš lūdz viņam izsniegt šīs sēdes audio ierakstu.  

 

 

 

 

 

 



 

 

27. Informatīvi par piepūšamās futbola halles projektu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:06:33) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – jautājums ir informatīvs, jo nepieciešams komitejas 

atzinums, kādā virzienā tālāk strādāt. E-pastā saņemts no futbola federācijas nodomu protokols, ar 

kuru puses apņemas veikt futbola infrastruktūras projektu. Protokolā ieskicēti galvenie punkti, kurā 

futbola federācija apņemas investēt piepūšamās halles karkasā, savukārt pašvaldība nodrošina 

zemi, projektēšanu, pamatu izbūvi, mākslīgā seguma iegādi, siltuma un elektrības nodrošināšanu, 

lietus ūdens kanalizācijas izbūvi un arī apkārtnes labiekārtošanu. Sagatavots apkopojums par 

iespējamām vietām šī projekta realizācijai, arī savilkti plusi un mīnusi un pēc citu pašvaldību 

piemēra aplēsts nepieciešamais finansējums. Prognoze ir ka būvniecība varētu izmaksāt vairāk par 

diviem miljoniem.  

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Danovska, Variks, Križanovkis, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav un Putniņa atklāj debates. 

Debatē Žilko. 

Putniņa pauž sēdes vadītājas viedoklis. 

Putniņa slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Virzīt tālākai idejas realizācijai lielās halles būvi Brīvības ielā 7, Ķekavā, paralēli risinot 

jautājumu par spēkā esošo zemes nomas līguma izbeigšanu, 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Kristīne Hāze, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

28. Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās 

centrālās ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā 

īpašumā Celmiņu ielā 35 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:37:14) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis - vēl viens jautājums par detālplānojumu Celmiņi, un šajā 

gadījumā par īpašumu Celmiņu iela 35. Ar šo īpašnieku administratīvais līgums nav noslēgts, bet 

īpašnieks ir iesniedzis būvprojektu būvvaldē, kuru būvvalde noraidījusi, bet īpašnieks šo būvvaldes 

lēmumu apstrīdējis. Lai risinātu strīdu, tad ir sagatavots lēmuma projekts par kanalizācijas 

risinājumiem šajā īpašumā ar tiem pašiem nosacījumiem, par kuriem runāja iepriekš. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Putniņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma “Celmiņi” risinājumu nepiemērošanu daļā par ārējās centrālās 

ūdensapgādes un centrālās kanalizācijas nodrošināšanu – nekustamajā īpašumā Celmiņu ielā 

36”, 

Atklāti balsojot 

 ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Attīstības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 24. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.12:43 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Karina Putniņa 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


